
 

 

schriftelijke vragen fractie ChristenUnie ex. artikel 37 RvO voor de raad.  

 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Wierden 

 

 

Onderwerp: dierenpolitie 

 

Geacht college, 
 
Sinds 2011 is er de dierenpolitie. Op zich een goede zaak dat er door de politie actief aandacht wordt 
besteed aan de opsporing en bestrijding van dierenmishandeling. En ook dat er streng wordt 
opgetreden als zich excessen voordoen. Van boeren en burgers uit het buitengebied horen wij dat er 
door voorbijgangers, bij een waarneming van al dan niet vermeend dierenleed, driftig gebruik wordt 
gemaakt van het landelijk meldnummer 144. Gelet echter op verhalen die ons hebben bereikt plaatsen 
wij vraagtekens bij de uitvoeringspraktijk van de dierenpolitie. Eigenaren van dieren waarvoor 144 is 
gebeld ontvangen vriendelijk en vooral niets vermoedend de dierenpolitie, maar worden zonder enige 
nuance verdacht van een misdrijf en als zodanig behandeld. Ook zonder dat er duidelijke 
aanwijzingen zijn van dierenverwaarlozing of –leed. In sommige gevallen is zelfs sprake van 
arrestatie, processen-verbaal en inhechtenisneming.  
 
Uit wat wij uit de verhalen opmaken zit de schrik er goed in. Niks mis mee als het terecht is. Maar in 
de gevallen die ons zijn aangereikt lijkt er sprake te zijn van disproportionaliteit in de bejegening van 
betrokkenen.  
 
Het leidt bovendien tot ongewenste neven-effecten, waarvan wij er een paar noemen: 

- We hebben boeren horen zeggen dat ze geen wandelpaden meer over of naast hun erf willen 
hebben, bang dat ze zijn dat voor elk kreupel dier meteen 144 wordt gebeld en de politie hen 
meeneemt voor verhoor. 

- Boeren houden dieren om dezelfde reden binnen. Soms gaat het dan om een van een ziekte 
herstellend dier waarvoor het beter zou zijn om van de buitenlucht te genieten; 

- We hoorden van eigenaren die zich van geen kwaad bewust waren, dat ze na een melding 
mee moesten naar het bureau, zelfs zonder dat ze oppas konden regelen voor hun kinderen. 
Dat had een enorme impact op betrokkenen. 

- De verhalen die thans door buitengebied gaan dragen niet bij aan het vertrouwen in de 
dierenpolitie. Bij sommigen begint zich een gevoel van angst meester te maken. 

 
Dat een passerende leek 144 belt, daar is niks mis mee. Dat gebeurt ongetwijfeld met de beste 
bedoelingen. Soms echter gebaseerd op onkunde. En dan mag van de dierenpolitie worden verwacht 
dat er richting de eigenaren tactvol wordt gereageerd op een melding.  
 
De Wierdense plattelanders willen graag gastvrij zijn en blijven, maar het kan niet zo zijn dat deze 
gastvrijheid hen ‘duur’ komt te staan.  
 
Wij hebben de volgende vragen: 
 

1. Herkent u het beeld zoals geschetst en bereiken dezelfde signalen ook uw college? 
2. Zo ja, wat vindt u daarvan? 
3. Bent u bereid dit aan de orde te stellen bij de verantwoordelijke korpsleiding? 

 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
met vriendelijke groet, 
 
Riet Eshuis, fractievoorzitter 
Wim Goosen 


